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Tjena gänget! 
Har ingen formell motion med uträkningar och sånt. men i.o.m. nya lagar angående 
textilåtervinning så önskar vi att ett nytt kärl i grovsoprummet ordnas. Specifikt för 
återvinning av textilier. 

Mvh 

Patrik Nordholm 

------------------------------------------------------------- 

Styrelsens beslut 2025-04-28:  

Förslaget kräver gemensamt beslut med de andra föreningarna som nyttjar 
miljörummet. Styrelsen tar på sig att lyfta frågan med de andra föreningarna, titta på 
konsekvenserna och återkomma med ett beslut. 

 


